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استان فارساستان فارس
کازرون

با حضور رئیس گروه امور رسانه ای اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس؛

مشکلات جراید  شهرستان کازرون 
 بررسی شد

در  کوهچنار  و  کازرون  شهرستان های  جراید  مشکلات 
نشستی با حضور رئیس گروه امور رسانه ای اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اسلامی استان فارس بررسی شد.
سید شهاب الدین میرباقری با حضور در کازرون به تبادل نظر 
با خبرنگاران و نمایندگان مطبوعات، پیرامون  رسانه های این 

دو شهرستان پرداخت. 
سرویس خبری/ داود کشاورزی - علی و علیرضا گلچین:

اداره  سرپرست  جلالی  حجت الاسلام  ابتدا  نشست  این  در 
اداره  گفت:  کازرون  شهرستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
از  تجلیل  کرد  تلاش  کوهچنار  و  کازرون  شهرستان  ارشاد 
خبرنگاران در روز خبرنگار انجام شود اما مشکلاتی به وجود 

آمد که از این بابت عذرخواهی می کنم.
وی افزود: امروز با حضور رئیس گروه امور رسانه ای اداره 
مشکلات  بررسی  هم  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل 
خبرنگاران  زحمات  از  تجلیل  هم  و  خبرنگاران  و  جراید 

شهرستان کازرون و کوهچنار انجام می شود.
وی همچنین بیان کرد: اداره ارشاد فقط مسئول صدور مجوز 
رسانه ها و فضای مجازی و نظارت بر آنهاست اما تعقیب و 
جرائم فضای مجازی از طریق پلیس فتا قابل پیگیری است. 

ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  رسانه ای  امور  گروه  رئیس 
اسلامی استان فارس هم در این جلسه گفت: بحث تجلیل از 
خبرنگاران در شیراز با اداره کل و در شهرستان ها به عهده 
با  اسلامی شهرستان واگذار شده که  ارشاد  اداره فرهنگ و 
در  تجلیل  اجرایی  دستگاه های  سایر  و  فرمانداری  هماهنگی 
یک روز و به نحو شایسته از خبرنگاران دارای مجوز رسمی 

از وزارت ارشاد انجام شود. 
سید شهاب میرباقری افزود: گرفتن کارت خبرنگاری یا از 
طریق سامانه کشوری یا از طریق دفاتر نشریات و پایگاه های 
خبری دارای مجوز رسمی از سوی وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی کشور و استان می باشد انجام می شود.
وی خاطرنشان کرد: در مورد اینترنت خبرنگاران که از سوی 
نهاد ریاست جمهوری و وزارت ارتباطات فراهم شده، فقط 
از سوی  دارای مجوز رسمی  اسامی خبرنگاران  سال گذشته 
ادارات کل ارشاد استان ارسال شد و امسال طبق روال سال 

قبل اینترنت رایگان به خبرنگاران داده شد. 
در  رسانه ها،  استقلال  اینکه  بر  تصریح  با  مسئول  مقام  این 
بین مردم بودن است، اضافه کرد: در این صورت است که 
با  امیدواریم  هم  ما  و  دهند  حیات  ادامه  می توانند  رسانه ها 

توزیع عادلانه آگهی بتوانیم گامی در این مسیر برداریم.
استان فارس، فقط یک خانه مطبوعات  میرباقری گفت: در 
انجمن صنفی  اما در شهرستان کازرون می توان  وجود دارد 
خبرنگاران را تشکیل داد تا خبرنگاران دارای مجوز رسمی 

مشخص شوند.
او با بیان اینکه گرفتن مجوز رسمی فضای مجازی، از طریق 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  وب سایت  در  نام  ثبت 
امکان پذیر است، بیان کرد: پس از تکمیل پرونده، مدارک 
مجوز  باشد،  نداشته  وجود  مشکلی  چنانچه  و  شده  بررسی 

رسمی صادر می شود.
از  هفتگی  صورت  به  پرونده ها  بررسی  میرباقری،  گفته  به 

سوی کارشناسان ذی ربط انجام می شود.
 رئیس گروه امور رسانه ای اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان فارس  همچنین در مورد حمایت از نشریات از سوی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی اظهار کرد: از جمله شرایط 
حمایت این است که نشر جراید باید بالای هشتاد درصد در 

طول سال باشد.
با  کرد:  اظهار  خود  صحبت های  از  دیگری  بخش  در  او 
هماهنگی های انجام شده، تمام دستگاه های اجرایی در سطح 
در  موجود  هفته نامه های  و  روزنامه  مشترک  باید  شهرستان 
شهرستان شوند تا به این ترتیب بخشی از مشکلات آنها حل 
شود، ضمن اینکه با این کار، دستگاه ها، خبرنگاران را بهتر 

می شناسند.
ندارد  اجازه  اداره ای   و  نشریه  هیچ  کرد:  تأکید  میرباقری 
آگهی  ارشاد،  کل  اداره  آگهی های  سامانه  به  ورود  بدون 
دولتی  در نشریات چاپ کند. چرا که آگهی مزبور به لحاظ 
قانونی باطل بوده و از نظر دیوان عدالت اداری قابل پیگیری 
است. استانداری فارس نیز طی دستورالعملی مراتب را به همه 

دستگاه ها اعلام کرده است.

 منطقه ویژه اقتصادی کازرون 
به مرحله افتتاح رسید

 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دفتر نماینده 
و  اقتصادی  توسعه  راستای  در  کوه چنار،  و  کازرون  مردم 
و  کازرون  منطقه  در  سرمایه گذاران  حضور  به  کمک 
به  امسال،  افتتاح گمرک کازرون در خردادماه  و  کوه چنار 
از یک وقفه سه ساله،  منطقه، پس  این  نماینده مردم  همت 
مهرماه  در  تا  شد  باز  کازرون  اقتصادی  ویژه  منطقه  گره 

پیش رو، این منطقه نیز افتتاح و به بهره برداری برسد.

فسا
فرماندار فسا:

اقدام شورای شهر برای واگذاری 
زمین در فاز دوم غیرقانونی است  

قطعه  یک  واگذاری  تصویب  بر  مبنی  خبری  پیش  چندی 
این  شورای  اعضای  از  یکی  به  فسا  شهر  دوم  فاز  در  زمین 
شهر منتشر شد که فرماندار فسا این کار را غیرقانونی دانست.
حسین آرگیو معاون استاندار فارس و فرماندار ویژه شهرستان 
که  املاکی  قانون،  اساس  بر  داشت:  اظهار  ایرنا  به  فسا 
متراژشان کمتر از حد مشخصی باشد به ملک مجاور الحاق 
می شود، چون امکان ارائه خدمات به آن ملک وجود ندارد 
و تاکنون املاک زیادی با همین ساز و کار به ملک مجاور 

واگذار شده است.
این بود که قطعه زمین  وی اضافه کرد: تقاضای شهرداری 
واقع در فاز ۲ به ملک مجاور الحاق شود که این درخواست 
در کمیته تطبیق مورد بررسی قرار گرفت، در حالی که نام 

مالک برای اعضای این کمیته مشخص نبود.
فرماندار ویژه شهرستان فسا بیان کرد: اگر دو یا سه ملک 
در مجاورت اینگونه زمین ها قرار داشته باشند، مراحل قانونی 
یک  تنها  اگر  ولی  می شود،  طی  مزایده  طریق  از  واگذاری 
کارشناس  رأی  اساس  بر  باشد  زمین  مجاورت  در  ملک 

دادگستری می تواند مستقیم به ملک مجاور واگذار شود.
 وی بیان کرد: در هر حال اگر واگذاری قطعه زمین واقع 
در فاز ۲ به یکی از اعضای شورای شهر فسا حتی از طریق 
مزایده هم در حال انجام بوده است، غیرقانونی به شمار می رود 
چون طبق قانون اعضای شورای شهر نمی توانند در مزایده و 

سایر معاملات شهرداری شرکت کنند.
فرماندار ویژه شهرستان فسا ادامه داد: تذکرات لازم از سوی 
فرمانداری به اعضای شورای شهر داده و جلو انجام این معامله 

گرفته شد.

جهرم

برداشت تنباکو از مزارع شهرستان 
جهرم  آغاز شد

 
هکتار   ۳۰ از  بیش  از  هکان  به  معروف  تنباکوی  برداشت 

اراضی کشاورزی و باغ های شهرستان جهرم آغاز شد.
جهاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
کشاورزی جهرم، کارشناس بخش زراعت جهاد کشاورزی 
شهرستان جهرم، با بیان این مطلب افزود: از این میزان سطح 
زیر کشت تنباکو، ۱۸ هکتار در دهستان هکان و حدود ۱۲ 
هکتار در بخش کردیان و مرکزی این شهرستان قرار دارد.

مریم جعفری ادامه داد: میزان برداشت تنباکو از هر هکتار 
در این شهرستان بیش از ۲ تن است و پیش بینی می شود تا 
نیمه نخست مهرماه که عملیات برداشت این محصول به اتمام 

می رسد. ۸۶ تن تنباکو برداشت شود.
به گفته وی، تنباکوی هکان جهرم، بعد از تنباکوی برازجان 
مصرف ترین  پُر  بوشهر(  استان  دشتستان  شهرستان  )مرکز 

تنباکو در کشور به ویژه در منطقه جنوب است. 
جعفری اضافه کرد: گیاه تنباکو به طور معمول ۱۵ تا ۱۰۰ 
سانتی متر رشد می کند، برگ های آن بزرگ و پهن و حدود 

نیم متر ارتفاع دارد و دارای شیره ای چسبنده است.

مرودشت

استعفای دسته جمعی مسئولان 
انجمن های فرهنگی و هنری 

مرودشت
مسئولان انجمن های فرهنگی و هنری شهرستان مرودشت در 
اعتراض به تغییر رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهر 

مرودشت به طور گروهی استعفا کردند.
از  جوان  خبرنگاران  باشگاه  های  استان  گروه  گزارش  به 
هنری  و  فرهنگی  انجمن های  مسئولان  از  نفر   ۱۵ شیراز، 
سهرابی  صابر  به  خطاب  نامه ای  در  مرودشت  شهرستان 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس اعلام کردند که در 
اداره فرهنگ  تغییر غیرقابل قبول صالحی رئیس  به  اعتراض 
و ارشاد اسلامی شهرستان مرودشت و انتصاب فرد غیرقابل 
مراتب  شهرستان،  هنری  جامعه  اکثریت  سوی  از  پذیرش 
هنری  و  فرهنگی  انجمن های  مسئولیت  از  خویش  استعفای 

تحت مسئولیت خود را اعلام می داریم.
امیدواری  ابراز  خود  جمعی  استعفای  ادامه  در  افراد  این 
کرده اند که این استعفا سبب توجه مردم و دلسوزان به اهمیت 
دخالت  قطع  و  فرهنگ  خطیر  حوزه  در  درست  تصمیمات 

اصحاب سیاست در حوزه فرهنگ باشد. باشد که این اقدام 
موجب تقویت اخلاق و سپردن کار به اهل فضل و دانش و 

فرهنگ و هنر شود.

 مرودشت

دانش آموزان سوخته مدرسه 
درودزن استخدام شدند

مسئول روابط عمومی آموزش و پرورش استان فارس گفت: 
دانش آموزان سوخته حادثه آتش سوزی مدرسه درودزن به 

استخدام آموزش و پرورش در آمدند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل 
عمومی  روابط  مسئول  شعبانی  فارس،  پرورش  و  آموزش 
آموزش و پرورش استان فارس اظهار کرد: پس از گذشت 
۱۴ سال از حادثه آتش سوزی مدرسه درودزن، دانش آموزان 

این مدرسه استخدام شدند.
او ادامه داد: در سفر استاندار فارس به شهرستان مرودشت، 
درودزن  منطقه   ۸۵ سال  سوزی  آتش  حادثه  آموزان  دانش 
فارس رسماً به استخدام آموزش و پرورش درآمدند و احکام 

استخدام به آن ها اهدا شد.
۱۴ آذر ۱۳۸۵ در مدرسه شهید رحیمی درودزن استان فارس 
به علت ناایمن بودن چراغ نفتی علاءالدین کلاس درس دچار 

حریق شد.

قیروکارزین

 مسئول مطالعات آب و خاک سازمان
 جهاد کشاورزی فارس:

کانال آبیاری بیان در آستانه 
بهره برداری است

مسئول مطالعات مدیریت آب و خاک و امور فنی و مهندسی 
سازمان جهاد کشاورزی استان فارس از پیشرفت بیش از 80 
درصدی کانال آبیاری و زهکشی آبادی بیان در قیروکارزین 
خبر داد و گفت: عملیات احداث این کانال رو به اتمام و در 

آستانه بهره برداری است.
حوزه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
وحید  قیروکارزین،  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیریت 
زهکشی  و  آبیاری  شبکه های  از  بازدید  حاشیه  در  غفوری 
پایاب سد سلمان فارسی این شهرستان تصریح کرد: اقدامات 
اجرایی برای ساخت کانال بیان به طول بیش از یک کیلومتر 
رصد و برخی موارد برای رفع عیب و بهبود طرح به پیمانکار 

ابلاغ شده است.
این کارشناس با اشاره به اینکه اثربخشی ساخت شبکه های 
 40 تا   30 آبیاری  راندمان  ارتقاء  باعث  زهکشی  و  آبیاری 
کیلومتر  یک  هر  اجرای  با  کرد:  اظهار  می شود،  درصدی 
شبکه آبیاری و زهکشی قریب به 40 هزار مترمکعب آب 

کشاورزی در هر سال صرفه جویی می شود.

استان بوشهراستان بوشهر

دوره صید میگو در آب های 
خلیج فارس بوشهر پایان یافت

استان  شیلات  ماهیگیری  بنادر  و  صید  معاونت  سرپرست 
بوشهر با بیان اینکه صید میگو از امروز در آبهای خلیج فارس 
از  بیش  روز   ۴۶ در  صیادان  گفت:  است  ممنوع  بوشهر 
یک هزار و ۹۰۰ تن میگو صید کردند که نسبت به سال قبل 

۵۳ درصد افزایش دارد.
رضا جعفر ابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهر 
با اشاره به اینکه صید میگو در آبهای سرزمینی خلیج فارس 
زمان  داشت:  اظهار  شد  آغاز  مردادماه   13 از  بوشهر  استان 
پژوهشکده  تحقیقاتی  فعالیت  با  میگو  صید  پایان  و  تعیین 

میگو  بررسی و در کمیته مدیریت صید تعیین می شود.
بود  شده  میگو  صید  تن   1500 پیش بینی  اینکه  بیان  با  وی 
افزود: فرصت صید میگو تا ساعت 24 روز 27 شهریورماه در 
آبهای خلیج فارس استان بوشهر تعیین شده بود و شناورهای 

صیادی به اسکله های 25 گانه استان بوشهر بازگشتند.
استان  شیلات  ماهیگیری  بنادر  و  صید  معاونت  سرپرست 
به سال قبل خبر داد و  افزایش صید میگو نسبت  از  بوشهر 
تصریح کرد: صیادان در 46 روز بیش از یک هزار و 900 تن 
میگو صید کردند که نسبت به سال قبل 53 درصد افزایش 

دارد.
تا روز 24 شهریور  میگو  اینکه آمار صید  بیان  با  ابراهیمی 
اعلام شده است خاطرنشان کرد: پیش بینی می شود تا پایان 

فصل صید میگو افزون بر 2 هزار تن میگو صید شده باشد.

معاون وزارت صمت در بوشهر:
۱۹۶ هزار میلیارد ریال بابت 

 مطالبات گندمکاران 
پرداخت شده است

 
ارزش  اینکه  بیان  با  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
خرید گندم تضمینی را ۲۰۷ هزار میلیارد ریال است گفت: 
گندمکاران  مطالبات  بابت  ریال  میلیارد  هزار   ۱۹۶ تاکنون 

پرداخت شده است.
با  گفت وگو  در  سیف  یزدان  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
خبرنگاران در بوشهر اظهار داشت: امید می رود تا پایان دو 

هفته آینده مطالبات کشاورزان تسویه شود.
مدیرعامل شرکت بازرگانی دولتی ایران بیان کرد: تاکنون 
هشت میلیون و ۲۳۰ هزار تن گندم در قالب خرید تضمینی 

از کشاورزان تحویل گرفته شده است.
وی تصریح کرد: تاکنون نسبت به سال گذشته به لحاظ وزنی 
به  پرداختی  میزان  و  ارزشی  و  درصد   ۷ گندم  میزان خرید 

کشاورزان گندم کار ۵۷ درصد افزایش داشته است.
بوشهر  استان  گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
این  در  که  است  ایران  در  خرما  تولید  قطب های  از  یکی 
راستا بخشی از خرمای بازارهای کشور از استان بوشهر عرضه 

می شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
استاندار هرمزگان:

حامی بخش خصوصی هستم

استاندار هرمزگان گفت: بنده به عنوان استاندار هرمزگان تا 
زمانی که در این جایگاه هستم، حامی بخش خصوصی خواهم 
بود و موانع را از سر راه سرمایه گذاران با ابزار قانونی و تعامل 

بین بخشی، برخواهم داشت.
درمانگاه  افتتاح  آیین  در  همتی  فریدون  ایسنا  گزارش  به 
سلامت ایرانیان در شهر تازیان که با حضور مردم این شهر 
برگزار  اسلامی  استان در مجلس شورای  نمایندگان مردم  و 
شد، هدف اصلی از شرکت در این مراسم را تکریم و تمجید 
از فعالان بخش خصوصی دانست و عنوان کرد: وظیفه دولت 
همه  و  است  خصوصی  بخش  گذاری  سرمایه  امر  تسهیل 
دستگاه های اجرایی باید آن را سرلوحه کار خود قرار دهند.

وی ادامه داد: با توجه به اینکه نیازهای جامعه روز به روز و 
در حوزه های مختلف در حال گسترش است، بخش خصوصی 

تمایل دارد در بسیاری از موضوعات ورود کند.
استاندار هرمزگان، نقش مردم، بخش خصوصی و خیران را 
اظهار کرد:  ارزنده توصیف و  ارائه خدمات بسیار  در مسیر 
بنده به عنوان استاندار هرمزگان تا زمانی که در این جایگاه 
هستم، حامی بخش خصوصی خواهم بود و موانع را از سر راه 
بین بخشی، برخواهم  تعامل  قانونی و  ابزار  با  سرمایه گذاران 

داشت.

استان خوزستاناستان خوزستان

آبادان
 فرماندار ویژه آبادان خبر داد:

 تصمیم قطعی وزارت نفت 
به ابقای هیئت مدیره باشگاه

فرماندار ویژه آبادان از حصول نتایج مثبت به منظور حمایت 
و پشتیبانی از تیم فوتبال صنعت نفت آبادان در لیگ برتر 

بیستم خبر داد.
به گزارش خبرنگار برنا از آبادان، سید زین العابدین موسوی 
در خصوص جلسه خود و جلیل مختار نماینده مردم آبادان در 
مجلس شورای اسلامی با حضور مدیران ارشد وزارت نفت در 
تهران اظهار کرد: مواردی چون تأمین بودجه باشگاه در دو 

فاز کوتاه مدت و میان مدت، وضعیت هیئت مدیره باشگاه 
صنعت نفت، ایجاد منابع درآمدی جدید و دائم برای باشگاه 
حمایت  لزوم  و  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  پرداخت های  و 
این نشست مورد بحث و  از صنعت نفت آبادان در  استانی 

تبادل نظر قرار گرفت.
او گفت: در این جلسه عرض کردم؛ بنده در مسائل فنی و 
به  مجاز  نه  و  می کنم  دخالتی  نه  اصلًا  باشگاه  مدیره  هیئت 
دخالت هستم اما تأکید می کنم در این فصل و با این اوضاع 
صنعت نفت به هیئت مدیره قوی و برنامه ریز نیاز دارد و شما 

مدیران نفتی باید آنها را تضمین کنید.
فرماندار ویژه آبادان افزود: مهم برای ما این است که وزارت 
نفت واقف به این امر باشد که مطابق اساسنامه هیچ سازمان 
باشگاه  در  نفت  انتصابی  سهامداران  و  نفت  جز  شخصی  یا 
و  بپذیرند  را  باشگاه  مسئولیت  باید  پس  ندارند  مسئولیت 
اختیار  در  هم  مدیره  هیئت  تعیین  دهند.  انجام  را  وظایفشان 
آنهاست چون نفت رأس مجمع باشگاه است. لذا ما دخالتی 
هیئت مدیره ای  تعیین  انتظارمان  اما  نداریم،  مدیره  هیئت  در 
نام تیم صنعت نفت آبادان است که نظم در آبادان  در حد 

به مخاطره نیفتد.

بهبهان

ارائه طرح تعطیلی مدارس بهبهان 
از سوی دانشکده علوم پزشکی 

این شهر 
 قدرت الله شاکری نژاد رئیس دانشکده علوم پزشکی بهبهان 
ضمن اعلام آخرین وضعیت کرونا در شهرستان های بهبهان 
علوم پزشکی و ستاد کرونا  دانشکده  اقدامات  و آغاجاری، 

جهت مقابله و کنترل این بیماری را برشمرد.         
سرویس خبری: محمد خلیجی

شاکر نژاد بر تشدید نظارت های بهداشتی و پلمپ بانک ها، 
اصناف، پاساژها و مراکزی که دستورالعمل های بهداشتی را 

رعایت نمی کنند، تأکید کرد.
بهبهان و آغاجاری در  مدارس  تعطیلی  احتمال  وی گفت:  
هفته آینده از دیگر تمهیدات دانشکده برای  مقابله با شیوع 
بستن  احتمال  و  است  بهبهان  در  کرونا  ویروس  گسترده 
نیز  بهبهان  شهرستان  معابر  از  خوزستان  استان  ورودی های 

مطرح شده ولی هنوز به مرحله اجرا نرسیده است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

شهر یاسوج می تواند بهشت 
سرمایه گذاران باشد

ساماندهی ورودی شهرها علاوه بر اعتبارات مالی 
نیازمند سلیقه و همت است

وزیر  عمرانی  معاون  یاسوج،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
و  دنا  بویراحمد،  شهرستان های  شهرداران  با  نشست  در  کشور 
مارگون اظهار داشت: یاسوج با توجه به پتانسیل و ظرفیت های 

موجود می تواند به بهشت سرمایه گذاران تبدیل شود.
سازمان  فعالیت  حیطه  کرد:  خاطرنشان  جمالی نژاد  مهدی 
نفر  هزار   50 زیر  شهرهای  دهیاری های کشور،  و  شهرداری ها 
برای  مشارکت  اوراق  هزار   50 بالای  شهرهای  برای  ما  است، 
توسعه در نظر گرفته ایم، اما شهر یاسوج از این اوراق استقبالی 
نکرده اند، در صورتی که که اوراق مشارکت به صورت نامحدود 

برای زیرساخت های حمل و نقل عمومی شهر استفاده می شود.
اوراق  از  استفاده  با  مقدس  مشهد  مثل  شهرهایی  افزود:  وی 

مشارکت توانسته اند گام های مؤثری در توسعه شهری بردارند.
پروژه های  مورد  در  کرد:  بیان  کشور   وزیر  عمرانی  معاون 
می توانیم  عمومی  نقل  و  حمل  ناوگان  نوسازی  زباله،  بازیافت 

همکاری لازم را از طریق گوناگون داشته باشیم.
جمالی نژاد اظهار داشت: آمادگی داریم با همکاری شهرداری و 
شورای شهر یاسوج و  راه و شهرسازی برای شهرداری ها تولید 
شهرداری ها  عمرانی  پروژه های  انجام  زمینه  در  و  کنیم  ثروت 

آماده مساعدت در پرداخت تسهیلات هستیم.
وی تصریح کرد: در بودجه سال 99 موضوع قیر لحاظ نشده بود 
بودجه  در  موضوع  این  یازدهم  مجلس  نمایندگان  باهمت  ولی 
لحاظ شده و امیدواریم در صورت تأیید شورای نگهبان در نیمه 

دوم سال سهمیه قیر بتوانیم اختصاص بدهیم.
و  شهرداری ها  سازمان  کمک های  کرد:  بیان  جمالی نژاد 
دهیاری ها کوچک و مؤثر است و توانایی کمک های کلان را 
ندارد، اما در صورت تعریف پروژه از طرف شهرداری های استان 

در حد توان  آماده همکاری هستیم.
معاونت عمرانی وزیر کشور افزود: شهرداری ها نهادهای عمومی 
غیردولتی هستند و باید تلاش کنند درآمدزایی کنند و با طرح 
ایده های نو کسب درآمد کنند و پروژه های عمرانی خود را به 

سرانجام برساند.

پنجشنبه  عصر  بندرعباس  تازیان  شهر  در  ایرانیان  سلامت  درمانگاه 
به  محلی  و  استانی  مسئولان  از  جمعی  و  هرمزگان  استاندار  حضور  با 

بهره برداری رسید.
آیین  در  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  ایرنا  گزارش  به 
بهره برداری از این مرکز گفت: این درمانگاه با هزینه ای افزون بر ۲۸ 
میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال با سرمایه گذاری بخش خصوصی راه اندازی 
شده است.دکتر حسین فرشیدی افزود: این درمانگاه در زمینی به مساحت 

۶۶۰ مترمربع شامل مطب پزشک عمومی، دندانپزشکی، بخش بستری،  
مامایی، تزریقات و پانسمان احداث شده است.

سلامت  درمانگاه  آزمایشگاه  و  داروخانه  بخش های  داشت:  بیان  وی 
ایرانیان بزودی راه اندازی خواهد شد.

از  بهره برداری  با  اظهار داشت:  رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
این مرکز درمانی برای ۲۰ نفر اشتغال مستقیم ایجاد شده و جمعیتی افزون 

بر ۲۳ هزار به خدمات این مرکز دسترسی دارند.

با حضور استاندار هرمزگان؛
درمانگاه سلامت ایرانیان در شهر تازیان بندرعباس افتتاح شد


